
 

 

Styrelsens svar 

Tack för motionen. Distriktet har nu i många år genomfört skidresor till lite olika destinationer i Norden. Styrelsen vet att detta 
arrangemang är mycket uppskattat av deltagarna och med önskan att genomföra fler skidresor. Skidresorna genomförs alltid med 
någon form av utbildning. Det kan vara att ta scouternas märke Snö, skidvett, skidutbildning, ta hand om sin kropp i kyla mm.  

Vi är medvetna om att alla inte har ekonomisk möjlighet att delta på en veckas skidresa i Norden. Med anledning av detta valde styrelsen 
i år att bjuda in till en skiddag vid Åmåls skicenter. Styrelsen är positivt inställda till att en ny skidresa genomförs men ser att resan ska 
erbjudas till en större målgrupp än vad en resa till alperna innebär. 

Med det yrkar styrelsen 

Att stämman bifaller motionen i sin helhet 

 


